
        

  

Til medlemmene av Gauldal Rotary 

 

Referat fra medlemsmøte 23.mai 2022 kl 18.00 på Kroa 

 

I møtet deltok 6 medlemmer og prostiprost Hans Ole Sveia. 

Møtet ble åpnet av sekretær i leders fravær som ønsket velkommen og introduserte dagens 
foredragsholder, Hans Ole Sveia og dagens 3-minutter som er Per Rognes. 

• 3-Minutter: 

Per tok utgangspunkt i «Hvordan møtes unge arbeidstagere på arbeidsplassen første dag?» Han 
mente at det var svært viktig, både for arbeidstager og bedriften, at nye arbeidstagere blir møtt 
positivt av bedriften og gitt god informasjon og opplæring. Han viste til eksempelet fra sin egen 
første arbeidsdag etter utdannelsen på et stort gartneri utenfor København. Han fikk hilse på og 
orientering fra toppledelsen, mellomledere og kollegaene han skulle jobbe sammen med, 
inklusive omvisning i hele bedriften. Han ble fulgt til familien han skulle innlosjeres hos og videre 
til nødvendige offentlige kontor for registrering for skatt etc. 

Den positive velkomsten han fikk gjorde at han fant seg godt til rette fra dag en, og at han den 
dag i dag husker navnene på ledere og kollegaer og hvilke gartneriprodukter de produserte. 

Er norske bedrifter dyktige på dette området? 

 

Foredrag: 

• Hans Ole Sveia startet med å fortelle om sitt virke som prest, både som militærprest og 
de senere år som prostiprest her på Støren. Samfunnet har i denne tiden gjennomgått 
store endringer, noe som også påvirker prestegjerningen. Han sitter igjen med 
overveiende positive erfaringer og fremhevet spesielt det positive ved dagens unge. 

• Hans Ole har en forkjærlighet for jernbane og sitter inne med en utrolig mengde 
detaljert kunnskap både om jernbane og banemateriell.  

• Vi vet alle om at Hans Ole i 1988 på Støren stasjon, med sin detaljkunnskap, observerte 
at en buffer hadde falt av på en vogn og fikk varslet om dette slik at ulykke ble 
forhindret.  

• Hans Ole tok oss med på en interessant reise i jernbanehistorien fra oppdelinga av NSB i 



et eierselskap, driftsselskap og infrastrukturselskap. Innføring av nye togtyper, 
etableringa av Flytoget (Gardermobanen), konkurranseutsettinga, innføringa av det nye 
digitale signalsystemet og prøvedrift av de nye høyhastighets motorvognene. 

 

Klubbsaker: 

• Det ble minnet om sommeravsluttinga på Winsnes den 20.d.m. Husk påmelding. 

• I leders fravær vil kasserer og sekretær delta på President forum i Orkdal 24.d.m. 

• Det ble minnet om at første møte etter ferien vil være 29.august kl 18.00 på Kroa 

 

 

Neste møte:   

• Neste medlemsmøte er på Winsnes den 20.d.m. kl 18.00 

 

Med vennlig hilsen 

             

 Jarle Jøsok 

Sekretær 


